

## GOGLE SG 271

Gogle SG 271 zaprojektowano w celu zapewnienia ochrony oczu przed cząstkami o średniej energii oraz oddziaływaniem kropeł cieczy.

Wyposażone są w system wentylacji oraz powłokę umożliwiającą skuteczne zapobieganie zaparowywaniu.

Trwała guma wyposażona w system regulacji umożliwia optymalne dostosowanie do obwodu głowy użytkownika.

Gogle spełniają wymagania zasadnicze dla środków ochrony indywidualnej zawarte w Rozporządzeniu (UE) 2016/425 oraz normie zharmonizowanej EN 166.



### Informacje techniczne: gogle

Kod zamówienia G-I-SG271

### Informacje techniczne: wymienna szybka

Kod zamówienia G-I-SZYBKASG271

## GOGGLE SG 271

Goggles SG 271 have been designed to ensure eye protection against impact of particles with medium energy (120 m/s) and interaction of liquid drops.

The goggles are equipped with super panoramic lens which ensures wide visual field.

Anti-fog and ventilation system protect goggles from evaporation.

Wide and durable elastic rubber allows regulation and optimal fitting to users head.

The goggles meet the requirements of the EU harmonization legislation: with Regulation (EU) 2016/425 and the harmonized standard EN 166.



### Technical Information: Goggle

Order Number G-I-SG271

### Technical Information: Lens

Order Number G-I-SZYBKASG271

## VOLLSICHTBRILLE SG271

Die Schutzbrille SG 271 wurde entwickelt, um den Schutz für die Augen vor Partikeln mit mittlerer Energie sowie vor Flüssigkeitstropfen zu gewährleisten.

Die Schutzbrille ist mit einem Belüftungssystem sowie mit einer Beschichtung, die einen wirksamen Schutz gegen Beschlag bietet, ausgestattet.

Robuster Gummi mit einem Regelungssystem ermöglicht die optimale Anpassung der Schutzbrille an die Kopfgröße des Benutzers.

Die Schutzbrille erfüllen die Grundanforderungen an die Persönliche Schutzausrüstung gemäß EU-Richtlinie 2016/425 sowie der harmonisierten Norm EN 166.



### Technische Angaben: Schutzbrille

Bestellcode      ROB-SG271

### Technische Angaben: Austauschbare Scheibe

Bestellcode      ROB-SG271 ERSATZSCHEIBE